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Protokół Nr: XLVIII/2023 

 

Nazwa sesji:  XLVIII zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  06.09.2023 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  sala narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  08:59 

Godzina zakończenia:  09:48 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Antoni Mach 

2. Wiesław Kuterbach 

3. Ryszard Osowski 

4. Piotr Jacyk 

5. Bogusława Lichacz 

6. Zenon Kociołek 

7. Waldemar Sęga 

8. Józef Litwiński 

9. Maria Preweda 

10. Franciszek Bajan 

11. Ryszard Pietrucha 

12. Jan Dec 

13. Stanisław Mątkowski 

14. Krzysztof Gujda 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy oraz przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 14 (zał. Nr 1). 

 

2. Wniosek formalny Wójta Gminy o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie uchwały w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. 

 
  Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad (zał. Nr 2). Pan wójt A. Hawrylak 

zgłosił wniosek formalny o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. Wniosek został poddany pod głosowanie i przyjęty 

jednogłośnie. Pan przewodniczący Z. Kociołek ogłosił przerwę na zmianę porządku obrad. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił nowy porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 
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Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 3). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok (zał. Nr 4). Pan radny R. Osowski 

zauważył, że środki z Polskiego Ładu na budowę sali gimnastycznej w Łukawcu wynoszą 6,5 mln zł, a 

całość inwestycji najprawdopodobniej zamknie się w kwocie ponad 12 mln zł. Pan radny P. Jacyk 

nadmienił, że wszystkie prace fizyczne związane z budową domu przedpogrzebowego w 

Kobylnicy Wołoskiej wykonywane są przez mieszkańców miejscowości. Przewodniczący Komisji 

ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy Pan P. Jacyk 

przedstawił stanowisko członków komisji, którzy byli jednogłośnie za podjęciem uchwały. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok 

podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 
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Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

Ryszard Osowski 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok (zał. Nr 4). Pytań i dyskusji nie 

było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 

2023 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 
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Krzysztof Gujda Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej dla Powiatu Lubaczowskiego na dofinansowanie zadania pn. "Przebudowa dróg 

powiatowych Powiatu Lubaczowskiego obejmująca budowę chodników dla pieszych w 

miejscach szczególnie niebezpiecznych" w części dotyczącej zadania pn: "Budowa chodnika w 

ciągu drogi powiatowej nr 1696 Laszki-Tuchla-Wielkie Oczy". 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił uchwałę 

w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Lubaczowskiego na dofinansowanie zadania pn. "Przebudowa dróg powiatowych Powiatu 

Lubaczowskiego obejmująca budowę chodników dla pieszych w miejscach szczególnie 

niebezpiecznych" w części dotyczącej zadania pn: "Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 1696 

Laszki-Tuchla-Wielkie Oczy" (zał. Nr 6). Przewodniczący Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, 

Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy Pan P. Jacyk przedstawił stanowisko członków 

komisji, którzy byli jednogłośnie za podjęciem uchwały. Pan radny J. Litwiński zwrócił uwagę na fakt, 

że nie z naszej winy realizacja tego zadania przesunęła się w czasie, w związku z czym musimy dołożyć 

do tej inwestycji ponad 240 tys. zł. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wyrażenia 

woli udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Lubaczowskiego na 

dofinansowanie zadania pn. "Przebudowa dróg powiatowych Powiatu Lubaczowskiego obejmująca 

budowę chodników dla pieszych w miejscach szczególnie niebezpiecznych" w części dotyczącej zadania 

pn: "Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 1696 Laszki-Tuchla-Wielkie Oczy" podjęto 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 
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Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

8. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach:  
- w komisjach Rady Gminy Wielkie Oczy, 

- w przetargach, 

- w dożynkach gminno-parafialnych w Wielkich Oczach, 

- w zebraniu sołeckim w Bihalach. 

Poinformował również, że zostały wykonane schody i dach w świetlicy w Bihalach oraz jesteśmy 

po zapytaniu ofertowym na wykonanie ocieplenia. Nadmienił również, że pozostanie tylko wykonanie 

podjazdu dla niepełnosprawnych. 

Pan radny R. Osowski poprosił wójta o przedstawienie informacji na temat przebudowy drogi przy 

ul. Łukawieckiej. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że na 90 % otrzymamy dofinansowanie na 

budowę chodnika na ul. Modrzewskiego. Nadmienił, że czekamy na informację o zapewnieniu 

finasowania od wojewody, jeśli chodzi o ul. Łukawiecką i Rynek jesteśmy na głównej liście i jeśli zostaną 

przeznaczone takie środki jak wnioskowała wojewoda, wówczas uda się otrzymać dofinansowanie to 

droga wraz z chodnikiem do stadionu powinna być wykonana w przyszłym roku. Pan radny P. Jacyk 

poprosił wójta o przedstawienie informacji na temat realizacji pierwszej edycji dofinansowań do 

budowy przydomowych oczyszczalni ścieków oraz poprosił o podjęcie rozmów w celu usprawnienia 

wykonania prac urządzeń melioracyjnych. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że jeśli chodzi o 

dofinansowanie z PROW do budowy oczyszczalni, tzw. edycja pierwsza do tej pory nie mieliśmy 

informacji o otrzymaniu dofinansowania ponieważ byliśmy na liście rezerwowej. Aktualnie pojawiły się 

wolne środki i najprawdopodobniej zostaniemy zaakceptowani i w najbliższym czasie będziemy 

aktualizować listę zainteresowanych mieszkańców, jeśli to nastąpi to informacja będzie podana do 

publicznej wiadomości na naszych stronach internetowych. Jeśli chodzi o konserwację urządzeń 

melioracyjnych pan radny zgłosił, że przy koszeniu trawa zatkała przepusty co spowodowało zalanie 

gruntów, w związku z czym zwróci się do spółki aby zadbali o te urządzenia lub zmienią sposób koszenia 

żeby uniknąć tego problemu. 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

Piotr Jacyk 

 

9. Wnioski i interpelacje radnych. 
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Wnioski i interpelacje zostały przedstawione w poprzednim punkcie. 

 

10. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 9:48. 

 

 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 

 


